

校友消息

Alumni News

中大聯合人午宴

Luncheon for UC Alumni Working in CUHK

本院將於 2019 年 3 月 13 日（星期三）假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉辦中大聯合人午宴，邀請所有在中大工作的聯合書院校友回到聯合校園參加是次聚會。報名及查詢，請致電 3943 8654 與本院陸敏兒女士或 3943 1948 與余慧儀女士聯絡或電郵 lukamy@cuhk.edu.hk。

The College will organise a luncheon for United College alumni working in CUHK on 13 March 2019 (Wednesday) at the Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. All alumni working in CUHK are welcome to join this luncheon. For registration or enquiries, please call Ms Amy Luk at 3943 8654 or Ms Maggie Yu at 3943 1948, or email to lukamy@cuhk.edu.hk.



本院校友獲頒發義工獎 College Alumnus Awarded For Voluntary Work

本院校友陳永良先生（85/政政；中）獲 2018 年度的香港律師會社區服務獎銀獎，他已連續第四年成為該獎項的得獎者。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Chan Wing-leung (85/GPAD; centre) was awarded the 2018 Silver Award from the Law Society, to recognise his contributions to voluntary work. He got this same award for four consecutive years. Our warmest congratulations to Mr Chan!



本院校友獲頒大灣區傑出女企業家獎 College Alumna Awarded Greater Bay Area Outstanding Woman Entrepreneur

本院校友大昌行集團有限公司執行董事及財務總裁馮潔儀女士（86/經濟；左）於 2018 年 12 月 4 日獲香港中小型企業聯合會及新城財經台頒發大灣區傑出女企業家獎，以表彰馮女士出類拔萃領導企業，為大灣區發展作出傑出的貢獻。本院同仁謹致賀忱！

College alumna, Ms Kitty K Y Fung (86/ECON; left), Executive Director and Group Chief Financial Officer, Dah Chong Hong Holdings Ltd, was awarded the Greater Bay Area Outstanding Woman Entrepreneur organised by Hong Kong Small and Medium Enterprises Association and FM 104 Metro Finance on 4 December 2018. This award is to recognise Ms Fung's distinguished achievements and contributions for the development of the Guangdong-Hong Kong-Macau the Greater Bay Area. Our warmest congratulations to Ms Fung!

